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Vademecum Fietsvoorzieningen  -  Update

De minister draagt veilige en kwalitatieve fietsinfrastructuur hoog in het vaandel. Zo bleek 
onder meer uit de beleids- en begrotingstoelichting Mobiliteit en Openbare Werken (MOW) 
van oktober 2020 dat ze in 2021 het nooit geziene budget van 335 miljoen euro zou 
investeren in fietsinfrastructuur.

Eind december 2020 meldde de minister in de commissie Openbare Werken dat met de 
vele betrokken stakeholders hard gewerkt werd aan de intussen zevende update van het 
Vademecum Fietsvoorzieningen. Dat werk zou resulteren in een vernieuwde heruitgave 
van het vademecum, die klaar zou zijn in het voorjaar van 2021.

Aangezien de reglementering, de kennis en de inzichten m.b.t. de aanleg van 
fietsvoorzieningen continu evolueren, is het bijwerken van het Vademecum 
Fietsvoorzieningen een permanent noodzakelijke opdracht. Ik denk bijvoorbeeld aan de 
opmars van nieuwe vervoersmiddelen, zoals elektronische steps en speedpedelecs en de 
plaats die deze innemen in het verkeer, inclusief de reglementering en infrastructuur die 
ermee gepaard gaan.

Daar we het einde van het voorjaar van 2021 naderen, peil ik graag naar de stand van 
zaken met betrekking tot het geüpdatete fietsvademecum.

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot deze update van het Vademecum 
Fietsvoorzieningen?

2. Kan de minister de belangrijkste updates toelichten, specifiek wat meer recente 
vervoersmiddelen zoals e-bikes en speedpedelecs betreft?
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VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1147 van 6 mei 2021
van MARIUS MEREMANS

1. Op 6 mei 2021 werd een klankbordgroep georganiseerd. In de klankbordgroep werd 
een vooraf geselecteerd gedeelte van de resultaten van het herzieningsproces 
afgetoetst bij verschillende partners die niet rechtstreeks bij het project betrokken zijn. 
Het doel van de klankbordgroep was gerichte feedback te krijgen van mensen die er 
later mee aan de slag moeten en wiens mening nuttig en nodig is i.k.v. de 
doelstellingen. Momenteel worden de adviezen, opmerkingen, bedenkingen van de 
klankbordgroep verwerkt.

2. De meer recente vervoermiddelen, zoals e-bikes en speed pedelecs, leiden vooral tot 
meer snelheidsverschillen en inhaalmanoeuvres op de fietspaden. Onder andere de 
aanbevelingen voor maatvoering van fietspaden en boogstralen worden daarom 
aangepast. Verder houden de richtlijnen rekening met de toegenomen diversiteit aan 
fietsers, zoals bakfietsen, fietskarren … Dit leidt onder andere tot nieuwe 
aanbevelingen voor fietsparkeervoorzieningen.


